
巴生中总专家咨询组 

KCCCI Experts Advisory Panel (KEAP) 

咨询及预约表格 Enquiries & Appointment Form 

公司名称 

Company Name 

 会员号码 

Membership No. 

 

代表人姓名（中） 

Representative 

Name (Chinese) 

 代表人姓名（英） 

Representative 

Name (English) 

 

联系号码 

Contact Number 

 电邮地址 

Email Address 

 

咨询领域 

Fields of Advisory 

Services 

 人力资源 Human Resources 

 法律事务 Legal Matters 

 税务 Taxation 

 贷款与融资 Loans & Financing 

 海关关税 Customs & Tariffs 

咨询方式 

Mode of KEAP 

Service 

 1. 书面咨询 In Writing 

 2. 线上咨询 In ZOOM 

 3. 实体咨询 In Physical 

 

备注 Remark : 

1. 只有税务咨询会采取线上和实体咨询方式处理。 Only Taxation Advisory will be handled both 

in ZOOM and Physical. 

2. 巴生中总秘书处将会根据以上的咨询方式（线上和实体）安排咨询的日期及时间。KCCCI 

Secretariat will arrange the date and time for the advisory services according to the 

above mode (ZOOM and Physical). 

问题 

Question 

 

 

 

 

条款及条例 Terms and Conditions 

1. 巴生中总有权针对当下的状况，修订及调整会诊行程及专家顾问人选的权利。 

KCCCI reserves the rights to amend or revise the consultation schedule and/or the choice of experts. 

2. KEAP 仅提供咨询服务，若是会员商家想与专家有进一步的业务交流，风险则由双方自行承担，巴生中总概不负责。 

KEAP only offers advisory services and KCCCI shall not be held liable for any potential risks arising from or in 

connection with any further business dealings between members-entrepreneurs and participating expert/advisors. 

3. 巴生中总有权更改 KEAP 的经营方式及行政费用等。 

KCCCI reserves the rights to modify the mode of operation or administration fees chargeable for the KEAP. 

4. 对于网页中涉及的法规与条例及其相关资料说明，不应当被视作为本会立场或其他建议。若当事人利用本会网站上的信息而作

出的任何决策及决定，巴生中总不承担任何责任。 

Any laws and regulations and information relating to this website shall not be deemed to represent the stand of 

KCCCI or other advice. KCCCI shall not be held liable for any policy or decisions made by any party by using the 

information contained in this website.  

签名 Signature 

 

申请者签名及盖章 

Signature of Applicant & Chop of Co. / Assn.  

 


